
 

Zápis č. 31 

ze schůze Výboru ČBF, která se konala dne 9. 12. 2024  

Přítomni: M. Jansta, Z. Bříza, T. Kotrč, P. Vrážel, P. Čeněk, I. Lukš, J. Welsch, M. Matoulek, J. Kadlec 

Omluveni: - 

DOR: P. Sušer - místopředseda 

Hosté: P. Benda, R. Landa, M. Ježdík 

Program schůze výboru: 

1. Kontrola zápisu jednání Výboru ze dne 11.11.2024 
2. Jednání s představiteli Oblastí ČBF 
3. Jednání s DOR   

4. Harmonogram příprav na VH 2025 
5. Nominace rozhodčích a komisařů pro FIBA 2025 - 2027 
6. Talent – Chlapci a dívky VSCM, SCM, SpS 

7. Ženské a dívčí národní týmy v roce 2025 

8. Rozpočet 2025, informace z NSA 

9. Různé 

 
Výbor ČBF přijal návrh, aby předsedajícím schůze byl 1. místopředseda ČBF Z. Bříza. 

31.1.  Kontrola zápisu schůze Výboru ČBF, ze dne 14.10.24 

 

Bod programu: 30.6.5: Nominace komisařů ČBF pro soutěže FIBA pro období 2025-2027 

Datum Informace 

11.11.2024 

Na základě splněných kritérií schválených Výborem ČBF (Příručka komisaře, Přihláška 
komisaře), požádal vedoucí sboru komisařů R. Paulík prostřednictvím GS o schválení 
nominace komisařů pro mezistátní utkání organizované FIBA na období 2025 – 2027. 
M. Šob Výbor informoval o podmínkách nominace. 

Výbor se bude zabývat nominací komisařů a rozhodčích pro mezistátní utkání 
organizované FIBA pro období 2025 – 2027 na svém příštím jednání. 

9.12.24 

Národní instruktor rozhodčích V. Lukeš a vedoucí sboru komisařů R. Paulík předložili 

prostřednictvím GS Výboru návrh ke schválení nominace rozhodčích a komisařů pro 

mezistátní utkání organizované FIBA na období 2025 – 2027 jak je uvedeno dále. 

Rozhodčí: Jan Baloun, Petr Blahout, Petr Hruša, Martin Kučírek, Ivor Matějek, Michal 

Scholze, Michaela Scholzová, Veronika Vávrová. 

Komisaři: Jan Hošek, Robert Paulík, Pavel Šmíd, Pavel Volejník.  

Výbor po projednání schválil nominace v předloženém složení. 

 ÚKOL SPLNĚN 



 

Bod programu: 30.6.7: Odmítnutí reprezentace hráčů 3x3 

Datum Informace 

11.11.2024 

Výbor se zabýval způsobem a důsledky odmítnutí reprezentace ze strany hráčů 3x3 M. 
Svobody a V. Sýkory v sezóně 2024. 

Po zevrubné diskusi Výbor projednání této věci přerušil a bude se jím zabývat na svém 
příštím jednání. 

9.12.2024 

I. Lukš a M. Šob informovali o průběhu Výročního hodnocení VICTORIA 3x3, kde bylo 

téma řešeno. Výsledkem je soubor opatření, které ČBF zavádí do nominačního 

a informačního procesu tak, aby došlo k zamezení obdobných situací. Současně bude 

na obdobné situace pamatováno v rámci aktualizace disciplinárního řádu.  

 ÚKOL SPLNĚN 

 

31.2  Jednání s představiteli regionálních výborů, Oblastí ČBF 

Bod programu: 31.2, Jednání s představiteli regionálních výborů, Oblastí ČBF 

Datum Informace 

9.12.2024 

M. Šob informoval členy Výboru o závěrech ze schůzky s Oblastmi ČBF, která se 
konala 3.12.24 a proběhla prezenční formou za účasti členů Výboru – Z. Bříza, I. Lukš, 
P. Vrážel, P. Čeněk. V rámci schůzky byla probrána tato témata: 

• Výzva NSA „Můj klub“ pro rok 2025  

• Finance a tabulka rozdělení Oblastem 

• Kariérní řád 

• Požadavky ČBF vůči Oblastem 

• Trenéři dětí a mládeže ČBF 

• Různé 
ČBF vznesla vůči Oblastem požadavek na zaslání svých rozpočtů pro rok 2025 na 
formuláři ČBF do 15.1.2025 a na pravidelné zasílání zápisů ze svých jednání GS.  

Současně byl s Oblastmi projednán požadavek na splnění minimálních aktivit ve 
spolupráci s Trenéry dětí a mládeže v rozsahu: 

• regionální seminář trenérů, 

• seminář / workshop „Společně“, 

• školení TB I, 

• školení TB II, 

• kemp Mini. 

Dále byly Oblastem představeny termíny vzájemných jednání oblastí pro celý rok 
2025, které byly stanoveny následovně:  

17. března 2025:     prezenčně i online 
16. června 2025:     prezenčně  



 

15. září 2025:           prezenčně i online 
15. prosince 2025:  prezenčně 

Výbor zprávu přijal.    

 ÚKOL SPLNĚN 

31.3  Jednání s Dozorčí a odvolací radou ČBF 

Bod programu: 30.3, Jednání s Dozorčí a odvolací radou ČBF 
 

Datum Informace 

9.12.2024 

M. Šob informoval Výbor, že dne 5.12.2024 proběhla plánovaná schůzka s DOR. 
Tématy bylo mimo jiné kontrola již fungujících, ale i budoucích procesů fungování 
sekretariátu, ale také digitalizace, archivace, GDPR, cloudové řešení ČBF a posílení 
některých složek ČBF. Dalším tématem byly výstupy DOK Oblastí ČBF, jejich činnost 
a informační provázanost s DOR ČBF.  

Výbor zprávu přijal 

 ÚKOL SPLNĚN 

31.4  Ženské a dívčí národní týmy v roce 2025 

Bod programu: 31.4, Ženské a dívčí národní týmy v roce 2025 

Datum Informace 

9.12.2024 

M. Ježdík informoval Výbor o koordinační schůzce všech hlavních trenérek a trenérů 
reprezentačních družstev žen a dívek, která proběhla začátkem prosince. Jedním 
z témat byla i koordinace reprezentačních nominací s ohledem na velký počet 
reprezentačních akcí v létě 2025. Prezentoval jednotlivé kroky, které se od začátku 
roku staly v ženském pilíři. 

M. Ježdík předložil ke schválení návrh na jmenování hlavních trenérů žen pro LSUH 
25, žen U19 a dívek U18 pro rok 2025 následovně: 

Hl. trenér ženy pro LSUH 25 - Petr Treml 
Hl. trenér ženy U19 – Viktor Pruša 
Hl. trenérka dívek U18 – Michaela Drtilová  

Výbor po projednání schválil navrhované hlavní trenéry reprezentačních družstev. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

 



 

31.5  TALENT – Dívčí a chlapecké kluby v systému VSCM, SCM a SpS v roce 2025 

Bod programu: 31.5, Talent – Dívky a chlapci v systému talentované mládeže VSCM, SCM a SpS 

v roce 2025 

Datum Informace 

11.11.2024 

Předseda KVB-D R. Landa předložil Výboru ke schválení seznam dívčích klubů 

doporučených k zařazení do systému TALENT - SCM A/B – dívky a SpS A/B – dívky od 

1. 1. 2025. Informoval o skutečnostech vedoucích komisi k návrhu, obsahujícímu 

následující změny oproti podaným přihláškám klubů:  

SCM: 

• Klub Basket Slovanka, z.s. neplní podmínky pro SCM (bez extralig U17, U19), 

klub nemůže být do systému SCM zařazen. 

• Klub BK Chomutov, z.s. je přeřazen z SCM B do SCM A – hodnoceno dle 

bodování klubů SCM 2022-2024. 

SpS: 

• Posuzování přihlášky klubu Basket Slovanka, z.s. do systému SpS pro rok 

2025 bylo KVB-D pozastaveno z důvodu probíhajícího šetření STK a dalších 

orgánů ČBF.  

• Klub SPORTOVNÍ SPOLEK BK KARLOVY VARY neplní podmínky pro zařazení 

do systému SpS, klub nemůže být do systému SpS zařazen. 

• Klub Základní škola Sadská nemůže být do systému SpS zařazen – jedná se 

o školní basketbalový klub. 

Výbor po projednání schválil navrhovaný seznam dívčích klubů doporučených 

k zařazení do systému TALENT - SCM A/B – dívky a SpS A/B – dívky od 1.1.2025. 

Předseda KVB-CH P. Benda předložil Výboru ke schválení výsledky výběrového řízení 

a seznam čtyřiceti jedna chlapeckých klubů doporučených k zařazení do systému 

TALENT - SpS – chlapci od 1. 1. 2025. Informoval o skutečnostech vedoucích komisi 

k návrhu, obsahujícímu následující změny oproti podaným přihláškám klubů: 

• Posuzování přihlášky žadatele BC Kolín z.s. do systému SpS pro rok 2025 bylo 

KVB-CH pozastaveno z důvodu nových skutečností sdělených ČBF ze strany 

vedení města Kolín.  

Výbor po projednání schválil navrhovaný seznam chlapeckých klubů doporučených 

k zařazení do systému TALENT - SpS – chlapci od 1.1.2025. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

 

 



 

31.6  Rozpočet 2025, informace z NSA 

Bod programu: Rozpočet pro rok 2025, informace z NSA 
 

Datum Informace 

9.12.2024 

M. Šob a Z. Bříza informovali o průběhu tvorby rozpočtu ČBF pro kalendářní rok 2025. 
Jednotlivé složky ČBF dodaly rozpočtové požadavky pro kalendářní rok, které jsou 
zasazovány dle příjmů kalendářního roku 2024. Proběhl dotazník Prioritizace sportu 
a Národní sportovní agentura představila výsledky prioritizace sportů – basketbal 
(tedy ČBF) byl zařazen mezi 30 prioritizovaných sportů. Zároveň NSA přislíbila dotaci 
v rámci výzvy na Podporu sportovních organizací svazového charakteru ve výši 
minimálně 100 % oproti roku 2024 v kapitole Organizace sportu a minimálně 105 % 
v rámci kapitoly Reprezentace a TALENT. 

M. Šob současně Výbor informoval o postupu přípravy žádosti ČBF do dotační výzvy 
NSA na Podporu sportovních organizací svazového charakteru pro rok 2025. Termín 
podání žádosti je do 20. prosince 2024, Žádost je v závěrečné fázi finalizace a bude 
podána cca s týdenním předstihem. Oproti loňským podmínkám výzvy je třeba 
odeslat databázi v rámci Rejstříku sportu spolu s žádostí. Sekretariát od 6.12.2024 
pracuje na přípravě databáze. 

Předseda STK M. Jakeš spolu s M. Šobem iniciovali v posledních dvou týdnech 
několik schůzek s předsedy oblastních STK, aby je znovu informovali o povinnosti 
zadávat data o soutěžích a utkáních od sezóny 2024/2025 do systému LERIS. Bez toho 
není ČBF schopna odeslat tato data do databáze v rámci Rejstříku sportu. Znovu byla 
informace zaslána klubům i Oblastem ČBF. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

31.7  Různé 

Bod programu: 31.7.1: Žádost o výjimku z přestupního řádu – S. Hrdlíková 

Datum Informace 

09.12.2024 

Výboru byla předložena žádost rodiče hráčky o výjimku z Přestupního řádu pro svou 
dceru. M. Šob prezentoval komunikaci mezi ČBF a rodičem hráčky, včetně důvodů 
jejich žádosti. Výbor byl informován o zamítavém stanovisku matriční komisařky i o 
dalších souvislostech.  

Výbor udělení výjimky neschválil. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

 



 

Bod programu: 31.7.2: Žádost o výjimku z přestupního řádu – J. Bartorek 

Datum Informace 

09.12.2024 

Výboru byla předložena žádost BK Kralupy junior z.s. o výjimku z Přestupního řádu 
pro hráče J. Bartorka. M. Šob prezentoval komunikaci mezi ČBF a klubem, včetně 
důvodů jejich žádosti. Výbor byl informován o zamítavém stanovisku matriční 
komisařky i o dalších souvislostech.  

Výbor udělení výjimky neschválil. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

 

Bod programu: 31.7.3, Harmonogram příprav na Valnou hromadu 2025 
 

Datum Informace 

9.12.2024 

M. Šob informoval Výbor o průběhu příprav na Valnou hromadu 2025. Technicky 
budou opět jednotlivá hlasování realizována prostřednictvím hlasovacího zařízení.  

Sekretariát vyhodnotil, že z důvodu souběhu dalších komerčních akcí v termínu VH 
v hotelu OREA Pyramida by nebyl zaručen plynulý chod VH. M. Šob navrhl Výboru 
k odsouhlasení nové místo konání VH, a to Školícím centru společnosti Metrostav, 
které je naproti kancelářím sekretariátu ČBF.  

Výbor se usnesl, že Valná hromada ČBF pro rok 2025 se bude konat v původním 
schváleném termínu, tedy dne 12. 5. 2025 od 13:00 hod. (prezentace od 12:30 hod.) 
ale na jiném místě, tedy ve Školícím centru společnosti Metrostav (Koželužská 
2450/4, Praha 8, 180 00). 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

Bod programu: 31.7.4: Návrh na jmenování Blake Schilba asistentem trenéra RD MUŽI U20 

Datum Informace 

09.12.2024 

J. Welsch předložil Výboru návrh na jmenování Blaka Schilba jako nového asistenta 
reprezentačního družstva mužů U20. Blake by ve stávajícím realizačním týmu 
nahradil odstoupivšího Antonína Pištěckého, který tuto pozici opustil na vlastní 
žádost z časových a rodinných důvodů. Návrh byl před předložením Výboru 
diskutován se sportovním ředitelem ČBF Michalem Ježdíkem, hlavním trenérem 
mužů U20 Lukášem Pivodou i s Blakem Schilbem samotným – všichni s jeho 
případným jmenováním souhlasí. 

Výbor po projednání návrh schválil. 

 ÚKOL SPLNĚN 



 

Bod programu: 31.7.5: Česko - slovenský pohár žen 2025 – Brandýs nad Labem 

Datum Informace 

09.12.2024 

M. Šob a P. Čeněk podali Výboru návrh na uspořádání ČS poháru žen 2025 v  městě 
Brandýs nad Labem v nově postavené hale Josefa Kaluhy. Jedná se o druhou 
polovinu formátu soutěže v rámci oslav 100 let. Dále oba informovali o průběhu 
jednání o podporu ze strany vedení města a hejtmanky Středočeského kraje.  

Výbor po projednání návrh schválil. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

Bod programu: 31.7.6: Návrh na změnu režimu hracího formátu soutěže Extraligy U19 

mužů od sezóny 2025/26 

Datum Informace 

09.12.2024 

Předseda KVB-CH P.Benda předložit Výboru návrh na změnu režimu hracího formátu 
soutěže Extraligy U19 mužů od sezóny 2025/26. Změna spočívá v tom, že oproti 
současnému stavu utkání 1x za 14 dní (sobota+neděle) se bude hrát utkání 1x za 
týden, kdy hracím dnem bude sobota. Informoval Výbor o názorech účastníků 
soutěže na návrh a prezentoval jeho možné pozitivní i negativní dopady. 

Výbor po projednání návrh schválil. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 

Bod programu: 31.7.7: Návrh na změnu formátu soutěže Extraligy U19 mužů od sezóny 

2025/26 

Datum Informace 

09.12.2024 

Předseda KVB-CH P.Benda předložit Výboru návrh na změnu formátu soutěže 
Extraligy U19 mužů od sezóny 2025/26. Konstatoval současný stav a informoval 
Výbor o názorech účastníků soutěže na návrh a prezentoval jeho možné positivní i 
negativní dopady. Návrh: 

• 1 základní skupina, každý s každým, doma-venku = 22 utkání 

• Skupina play-out: družstva na 9. – 12. místě, každý s každým, doma-venku se 
započtením výsledků ze základní skupiny o dvě místa znamenající záchranu, 
poslední dvě družstva sestupují do kvalifikace o extraligu = 6 utkání 

• Čtvrtfinále play-off na 2 vítězná utkání = 2-3 utkání 

• Semifinále play-off na 2 vítězná utkání = 2-3 utkání 

• Utkání o 3. místo na 1 vítězné utkání = 1 utkání 

• Finále na 1 vítězné utkání = 1 utkání 

Výbor po projednání návrh schválil. 

 ÚKOL SPLNĚN 

 



 

Příští schůze Výboru ČBF se uskuteční v pondělí 20. 1. 2025 od 10:00 hod. v kancelářích ČBF, Voctářova 

2449/5, Praha 8. 

 

Zapsal: M. Šob, generální sekretář    Schválil: Z. Bříza, předsedající schůze 


